
 

 

 

 

 

 

 

 

                         
 
Artikel 41 vragen m.b.t. Geluidsscherm A27 Westindische buurt 
  
Geacht College, 
  
Afgelopen weken lazen wij de volgende berichten in de “Gooi en Eemlander”: 
“Goed nieuws voor bewoners Naarderbos: zonnegeluidswal A1 lijkt er te komen” , en: 
“In Eemnes worden de geluidsschermen verhoogd en van zonnepanelen voorzien.”  
Tevens staat er in het concept RES Noord Holland-Zuid d.d. 24 april j.l. dat er wordt 
gekeken naar geluidsschermen met zonneschermen langs de A27.  
  
Onze vraag is:  
- Bent U het met ons eens dat er op basis van de nieuwe positieve ontwikkelingen 
ten aanzien van geluidsschermen langs de A27 bij omliggende Gemeentes er door 
uw College eens te meer een hogere druk op Gedeputeerde Staten moet worden 
uitgeoefend om de plaatsing van geluidsschermen, zoals ook genoemd in de 
unaniem aangenomen Motie M17/103, mogelijk te gaan maken in cofinanciering 
tussen de Provincie en de Gemeente. 
 
In de met de VVD en SP ingediende motie M19/34 bent u er op geattendeerd dat in 
het coalitie akkoord van de Provincie staat dat er budget is vrijgemaakt voor 
geluidsschermen langs de A27 afslag 33. Deze motie is door ons aangehouden en 
het College heeft toegezegd hierover in gesprek te gaan met de Provincie.  
Gezien de bovenstaande nieuwe ontwikkelingen in de buurtgemeenten lijkt dit een 
goed moment om dat ook te gaan doen. 
Graag worden wij op de hoogte gebracht en gehouden van de door uw College 
geboekte vooruitgang van uw contacten met GS.  
 
Graag beantwoording van onze vraag voor de Gezamenlijke Commissie van 25 juni 
a.s.  als het concept RES aan de orde komt 
Waarvoor alvast dank. 
  
Henk Blok 
Hilversums Belang 
 


